
   Ruder 10 - Ishøj Bridgeklub  

 

Hermed indkaldes til generalforsamling i Ruder 10, Ishøj Bridgeklub 

mandag den 5. Maj 2014 kl. 18.30 

Mødet afholdes i Foreningshuset, Vejlebrovej 45B, Ishøj 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent.2014. 

 

2. Valg ad stemmetællere. 

3. Bestyrelsens beretning ved formanden. 

4. Aflæggelse af årsregnskab ved kassereren. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg af formand (formanden er ikke på valg dette år) 

7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 bestyrelsessuppleant for 2 år 
Allan Christiansen, Gunvor Andresen og Jan Germansen. Alle modtager gerne genvalg. 

Bestyrelsessuppleant Aase Andersen modtager gerne genvalg 

8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant for 2 år. 
Birthe Haugaard og suppleant Vera Bukhave, begge modtager gerne genvalg 

9. Eventuelt 

 

 
Forslag til behandling under pkt. 5 skal være formanden i hænde senest den 14. april 2014. 

 

Efter generalforsamlingen serveres en let anretning. 

 
p.b.v. 

 

Erik Dahl 

 

 

 



 

 

 

Referat fra generalforsamling i Ruder 10, den 5. maj 

2014: 

 

Ad. 1 

Leif Falck Andersen blev valgt som dirigent. 

Ad. 2 

Preben og Bent blev valgt som stemmetællere. 

Ad. 3 

Formandens beretning blev taget til efterretning. (Beretningen vedlægges som bilag) 

Ad. 4 

Kassereren gennemgik regnskabet for 2013/14. 

Regnskabet blev taget til efterretning. 

Ad. 5 

Der var ikke indkommet noget forslag fra medlemmerne. 

Der var indkommet 2 forslag fra bestyrelsen, som vedlægges som bilag. 

De 2 forslag blev vedtaget. 

Ad. 6 

Formanden er ikke på valg. 

Ad. 7 

Forslagene blev taget til efterretning. 

Ad. 8 



Forslagene blev taget til efterretning. 

Ad. 9 

Formanden oplyste, hvem der havde fået flest bronzepoint de enkelte spilledage: 

Mandag Kim P. Sørensen 

Tirsdag Birthe Haugaard 

Onsdag Jette Aabro 

Torsdag Poul Erik Jespersen 

De fik udleveret 2 fl. Champagne hver. 

Erik Husum roste turneringslederne idet resultaterne for den enkelte spilleaften/dag 

allerede var på nettet samme dag man havde spillet.  

Erik Husum forespurgte om at når man spillede som substitut kunne undgå at blive reguleret 

i ens handicap, idet det var så mange forskellige man spillede med, og ens handicap kunne 

ændre sig meget. 

Kassereren oplyste, at det ikke var noget klubben bestemte, men at det forbundet der havde 

den endelige beslutning om dette spørgsmål. 

Lis forespurgte til Hjertestarteren, hvornår klubben fik en. Formanden oplyste, at 

bestyrelsen ville arbejde videre på sagen. 

Alex ville undersøge om vi klubben kunne skabe en kontakt med Vissenbjerg, som 

venskabsklub. 

Gunvor udleverede gaver til kaffedamerne, som tak for deres store arbejde året i gennem. 

 

 

 

 

 

 


